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Aika 23.10.2019 klo 14.09-16.25 

Paikka Hyvinkään kaupungintalo, kokoushuone Kallio, Kankurinkatu 4-6 

 
Varsinaiset jäsenet Varajäsenet 

 

Järjestöjen edustajat 

(x) Patjas Sanna-Kaisa 

Hyvinkään Invalidit ry 

(x) Chrons Aija 

Hyvinkään Reumayhdistys ry 

(x) Karhunen Tuula 

Hyvinkään kehitysvammaisten tuki ry 

(x) Lemmilä Lasse 

Hyvinkään Kuulo ry 

(x) Luonsinen Pauliina 

Hyvinkään Invalidit ry 

(x) Puupponen Riitta 

Hyvinkään Seudun Muistiyhdistys ry 

(x) Tolppanen Terttu 

Hyvinkään Näkövammaiset ry 

( ) Vainio Marja 

Hyvinkään Invalidit ry 

( ) Rahkonen Liisa 

Hyvinkään seudun Allergia- ja astmayhdistys ry 

( ) Tuominen Terttu 

Etelä-Suomen Syöpäyhdistys ry/Hyvinkään os. 

( ) Räisänen Heikki 

Hyvinkään Kuulo ry 

( ) Ahvenainen Aarre T. 

Hyvinkään Seudun psoriasisyhdistys ry 

( ) Sillanmikko Liisa 

Hyvinkään sydänyhdistys ry 

( ) Penttilä Jukka 

Hyvinkään näkövammaiset ry 

 

Kaupungin toimialojen edustajat 

 

(-) Norrena Katarina, poissa 

(-) Kiuru Kimmo, poissa 

(x) Joutsen Elina 

(x) Kalmari Minna 

(x) Jokela Toni 

 

Läsnäolo-oikeus/Muut kutsutut 

(x) Andres Pevkur, sihteeri 

 

Asialista 

1. Kokouksen avaus 
Puheenjohtaja avasi kokouksen klo 14.09. Ennen kokouksen avausta liikuntapäällikkö 
Jarmo Vakkila esittäytyi ja informoi uimalan laajennuksesta ja vanhan osan korjauksesta. 
Laajennusosaan on tulossa teräsallas. Vammaisneuvostolta pyydetään lausuntoja 
molemmista hankkeista, erityisesti vanhan osan korjauksen sisällöstä. 
 

2. Läsnäolijoiden ja kokouksen päätösvaltaisuuden toteaminen 
Todettiin läsnäolijat ja kokous päätösvaltaiseksi. 

 

3. Kokouksen esityslistan hyväksyminen 
Hyväksyttiin kokouksen esityslista seuraavilla lisäyksillä: 

− Aija Chronsin ero vammaisneuvostosta 

− Vammaisneuvoston lausunto linja-autoreitistä pääterveysasemalle. 

 

4. Edellisen kokouksen 25.9.2019 muistion hyväksyminen 
Hyväksyttiin edellisen kokouksen muistio. 

 

5. Kysely kehitysvammaisten henkilöiden asumispalveluista Keski-Uudenmaan alueen 
vammaisneuvostoille ja -järjestöille 
Keskusteltiin asiasta. Sihteeri lähettää kirjatut kommentit Aijalle, joka täydentää vastauksia 

ja lähettää vastaukset Keusotelle 30.10. mennessä. 

 

6. Kuljetuspalveluiden kilpailutus 
Sanna-Kaisa Patjas esitteli Keusoten kuljetuspalveluiden kilpailutuksen valmistelutilannetta. 

Kilpailutukseen tutustutaan lisää Keusoten järjestämässä tilaisuudessa. Sanna-Kaisa 

välittää tiedon tilaisuuden ajankohdasta. Esitys on liitteenä. 
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7. Toimintaohjesuositus 
Käytiin läpi vammaisneuvoston toimintasäännöt. Toimintasäännöt hyväksyttiin ja ne ovat 

liitteenä. 

 

8. Muut asiat 
Aija Chrons eroaa vammaisneuvostosta. Aija ilmoittaa asiasta kaupungin kirjaamoon ja 
omalle yhdistykselle. Reumayhdistys esittää uuden jäseneen ja kaupunginhallitus nimeää 
uuden jäseneen vammaisneuvostoon. 
 
Merkittiin tiedoksi Tuula Karhusen kertomus Kehitysvammaisten asumispalvelun hankinta -
työpajasta 3.10. Laureassa. Työpajassa käsiteltiin kehitysvammaisten henkilöiden 
asumispalveluiden tulevaa hankintaa. Työpajan toimintaan osallistuivat Keusotesta 
palvelujohtaja Erja Pentti, vammaispalvelupäällikkö Olli-Pekka Alapiessa, asiantuntija 
Susanna Lehti ja hankintakoordinaattori Tuija Anttila. 
 
Palvelubussin aikataulusta pääterveysasemalle ja bussipysäkin paikasta keskustellaan 
seuraavan kerran yhteisessä palaverissa Hyvinkään Liikenteen kanssa. Toni osallistuu 
tapaamiseen ja välittää vammaisneuvoston kannan. 
 

9. Kokouksen päättäminen 
Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 16.25. 


